
Skjeberg Rotaryklubb 

 

Referat fra styremøte 21.juni 2017 for innkommende styre Rotary-året 2017-2018 

Tilsted: Morten Pehrsen, Ole Enger, Rune Larsen, Einar Gundersen, Per Sundby, Ole-

Kristian Laengen 

Agenda: 

• Endringer i lov/vedtekter 
• Forberedelser budsjett 2017/2018 
• Status/forpliktelser prosjekter 
• Gode råd fra gammelt til nytt styre 
• AOB    

 

1. Omdømmekomitéen får oppgaven med å oppdatere lover og vedtekter. Bør vurdere 

om komitéen skal utvides. Forslagene presenteres ca. første møte etter nyttår. 

Innkalling til møtet skal da være i henhold til vedtektene. Aksjon: Morten avklarer med 

Per B. 

2. Budsjettet/regnskap presenteres på møte i uke 33. 

Siden vi nå betaler leie for lokalet, bør kontingenten forhøyes. Økningen er avhengig 

av hvor mange møter som blir avholdt på Rådhuset. Stein Juliussen blir vår kontakt 

mot kommunen når vi ikke ønsker å benytte lokalet. I Rotary-året 2016-2017 ble 28 

av 46 møter holdt på Rådhuset. Forslaget blir da å øke kontingenten med kr. 200.  

3. Følge opp skolebarna i Thailand, og skrive sluttrapport. Aksjon: Ole og Morten følger 

opp.  

4. Kan vi jobbe annerledes med Welshpool? Skal vi engasjerer oss i et Global Grant 

prosjekt? Aksjon: Morten utfordrer RF komitéen.   

5. Vi vil fortsette å støtte lokale prosjekter/grupper, fortrinnsvis noe som er varig. Det 

overlates til Styret å bestemme, men medlemmer vil bli spurt.  

6. Intercity-møte? Programkomitéen vil jobbe med PR i anledning møtet, og Styre + 

komité må jobbe for at andre klubber ikke holder vanlig klubbmøte den uken. 

7. Har vi noen Paul Harris til gode? Aksjon: Morten sjekker i Club Central. 

8. Hva med åpne møter? Bruke SA? Reklamere for klubben. Aksjon: Vi utfordrer 

Medlemskapskomitéen. 

 

 

 

 

Svalerødkilen, 16.juli 2017 

 

O.K.Laengen 

Sekretær 


